
Transkrypcja XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Krobi,  

zwołanej na dzień 27 października 2021 roku 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Szanowni Państwo. Witam serdecznie na XXXVIII posiedzeniu sesji Rady Miejskiej. Witam Pana 

Burmistrza wraz ze współpracownikami. Witam Państwa Radnych. Witam także kierowników i 

dyrektorów jednostek naszych gminnych. Witam także Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej 

Panią Anielę Hajduk. Stwierdzam, że dzisiaj na sesji jest obecnych 13 radnych, w związku z tym 

sesja jest władna podejmować uchwały. Zanim jednak przejdziemy do przestawienia porządku 

obrad chciałbym specjalnie powitać przyszłego, nowego radnego naszej Rady Miejskiej, Pana 

Krzysztofa Perdona, który w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej uzyskał mandat radnego. 

W związku z tym chciałbym poprosić Panią Anielę Hajduk Przewodniczącą Miejskiej Komisji 

Wyborczej o zabranie głosu i przeprowadzenie procedury przysięgi, którą Pan Krzysztof Perdon za 

chwilę złoży. Prosiłbym Panie Krzysztofie na środek, także proszę wszystkich Państwa o powstanie. 

 

Aniela Hajduk Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej:  

Na podstawie artykułu 449 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 roku Kodeks wyborczy dziennik ustaw  

z 2020 pozycja 1319 oraz z 2021 pozycja 1834 Miejska Komisja Wyborcza w Krobi stwierdza,  

że w wyborach, które odbyły się dnia 10 października 2021 roku Pan Perdon Krzysztof Tomasz 

wybrany został radnym Gminy Krobia. Gratuluję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Prosimy Panie Krzysztofie o złożenie przysięgi.  

 

Krzysztof Perdon:  

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na uwadze dobro mojej gminy i jej mieszkańców. 

Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Serdecznie gratulujemy wyboru. Mamy nadzieje, że współpraca w Radzie będzie 

układać nam się bardzo dobrze. Miejmy też nadzieję, że nasza współpraca w naszych szeregach  

z Pana osobą będzie służyć mieszkańcom gminy. Tak jak dotychczas będziemy starać robić to jak 

najlepiej, a Pana obecność, mając przede wszystkim na uwadze Pana doświadczenie  

w funkcjonowaniu Rady i pracy na rzecz mieszkańców, będzie tylko tą naszą działalność 

wzmacniać. Wszystkiego dobrego. Dziękuję. Dziękuje bardzo Pani Przewodniczącej Miejskiej 

Komisji Wyborczej. 

  

Szanowni Państwo proponuję abyśmy przeszli do kolejnego punktu naszego dzisiejszego spotkania. 

Stwierdzam, że mamy obecnych na sali 14 radnych, w związku z tym, także w tym składzie, sesja jest 

władna podejmować uchwały. Proponuję żebyśmy przeszli do kolejnego punktu - 3 czyli porządku 

dzisiejszego posiedzenia, który wygląda następująco: 

- punkt 1 - otwarcie i sprawdzenie obecności radnych, 

- punkt 2 - ślubowanie radnego, to mamy za sobą,   

- punkt 3 - przedstawienie porządku obrad, 

- punkt 4 - przyjęcie protokołu z XXXVII sesji, 

- punkt 5 - informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, 

- punkt 6 - sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym, 



- punkt 7 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 rok, 

- punkt 8 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Krobi w rejonie ulic: 

Zachodniej, Poznańskiej, Jana III Sobieskiego, Adama Mickiewicza, Janusza Korczaka oraz drogi 

wojewódzkiej, 

- punkt 9 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie Gogolewo, 

- punkt 10 - rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości, 

- punkt 11 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku  

od środków transportowych, 

- punkt 12 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu,  

- punkt 13 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia na lata 2021 – 2030, 

- punkt 14 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na 

rok 2021,  

 - punkt 15 – informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

radnych oraz informacja burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępcę 

burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 

osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza, 

 - punkt 16 - wolne głosy i wnioski, 

- punkt 17 - zakończenie. 

 

Taki jest proponowany porządek dzisiejszych obrad. Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść jakieś 

zmiany do tego porządku? Proszę bardzo. Pan Burmistrz. Proszę bardzo o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Krobi  Łukasz Kubiak:  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Zgodnie z ustaleniami na połączonych 

komisjach Rady Miejskiej w Krobi proponuję uzupełnić porządek obrad dzisiejszej sesji o projekt 

uchwały dotyczący udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Rozumiem, że nie ma innych propozycji zmian w porządku. W związku z tym zanim 

przegłosujemy tą zmianę proponuję aby projekt zaproponowany przez Pana Burmistrza znalazł się 

w punkcie 15 porządku obrad. Automatycznie spowoduje to, że dotychczasowy punkt 15 stanie się 

16 i tak dalej o jeden przesuniemy. W związku z propozycją Pana Burmistrza czekają nas dwa 

głosowania. Najpierw głosowanie o wprowadzeniu projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej pod pozycję nr 15 w porządku. W takim razie proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku tych z Państwa, którzy są za wprowadzeniem tej zmiany w porządku. Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” nowy projekt został wprowadzony do porządku. 

I teraz cały porządek po zmianach. Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku kto jest za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam,  

że 14 głosami „za” porządek posiedzenia został przegłosowany. Proszę Państwa przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 
Punkt 4 przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej. Protokół był wyłożony w biurze Rady. 

Mogliście się Państwo z treścią tego protokołu zapoznać. Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść 



zmiany do treści protokołu? Nie widzę. W związku z tym przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Krobi proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 13 głosów „za”  

przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  Dziękuję bardzo.  

 

Punkt 5 informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych między 

sesjami. Proszę Państwa macie Państwo na tabletkach informację, która zawiera wszystkie 

działania przez ostatni okres pomiędzy sesjami jakie prowadziłem. Jeżeli ktoś z Państwa ma pytania 

do tego dokumentu, to proszę bardzo. Nie widzę. W związku z tym proponuję przejść do kolejnego 

punktu.  

 

Punktu 6 sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. Czy ktoś z Państwa 

Radnych podobnie jak w moim przypadku mając wcześniej to sprawozdanie do wglądu ma jakieś 

pytania? Nie widzę. W związku z tym przechodzimy do następnego punktu.  

 

Punkt 7 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022. Proszę Państwa, wczoraj na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady mieliśmy okazję ten program przeanalizować. Gościliśmy także członków 

Gminnej Komisji oraz panią Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, która również udzieliła nam 

odpowiedzi na zadawane pytania. Pomimo tego otwieram dyskusję nad projektem. Czy ktoś  

z Państwa chciałby zadać pytanie? Nie widzę. W związku z tym zanim zakończę dyskusję 

poinformuję Państwa, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych, która branżowo zajmowała się 

analizą  projektu wydała opinię pozytywną na temat projektu uchwały. W związku z tym, że nikt  

z Państwa nie chce zabrać głosu, zamykam dyskusję w tym punkcie. Proponuję, żebyśmy przeszli do 

głosowania. Uchwała Nr XXXVIII/318/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 października 2021 

roku w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

rok 2022. Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za  

przyjęciem tego projektu uchwały.  Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami 

„za” uchwała została podjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

Punkt 8 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Krobi w rejonie ulic: 

Zachodnia, Poznańska, Jana III Sobieskiego, Adama Mickiewicza, Janusza Korczaka oraz drogi 

wojewódzkiej.  Podobnie jak poprzedni projekt uchwały projekt jest związany z przystąpieniem do 

sporządzenia miejscowego planu. Analizowany był w dniu wczorajszym podczas wspólnego 

posiedzenia Komisji Rady. Także w związku z tym projektem wypowiedziała się Komisji Rolnictwa  

i Rozwoju Gminy,  która wyraziła opinię pozytywną na temat projektu analizowanej właśnie 

uchwały. Pomimo tego proszę jeżeli Państwo mieliby jakieś pytania dotyczące projektu to teraz jest 

do tego czas żeby zabrać głos. Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję i przechodzimy do 

głosowania nad projektem. Projekt uchwały Nr XXXVIII/319/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 

27 października 2021 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Krobi w rejonie ulic: Zachodniej, 

Poznańskiej, Jana III Sobieskiego, Adama Mickiewicza, Janusza Korczaka oraz drogi 

wojewódzkiej. Kto z Państwa jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została 

podjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu.   

 

Punkt 9 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie Gogolewo. Szanowni Państwo także i ten projekt 

był omawiany podczas wczorajszego wspólnego posiedzenia Komisji Rady. Także komisja 



Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną na temat tego projektu. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w temacie projektu uchwały? Nie widzę. W związku z tym zamykam 

dyskusję i proponuję żebyśmy przyszli do głosowania. Uchwała Nr XXXVIII/320/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 27 października 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie Gogolewo. Kto z Państwa Radnych 

jest za podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta.  

 

Punkt 10 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. Proszę Państwa, w tym punkcie proszę o zabranie głosu Skarbnika Gminy Pana 

Damiana Walczaka  

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak:  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Projekt uchwały był omawiany na 

wczorajszych komisjach, również opiniowany dzisiaj podczas posiedzenia Komisji Budżetu. Skupię 

się na części uzasadnienia jeśli Państwo pozwolicie. Ustalając stawki podatku od nieruchomości na 

2022 rok dla poszczególnych przedmiotów opodatkowania dokonano analizy stawek podatkowych 

w gminie Krobia w porównaniu do stawek obowiązujących z okolicznych gminach. Analiza ta 

wykazała, że stawki w gminie Krobia dla wszystkich przedmiotów są niższe, a w niektórych 

przypadkach znacznie niższe od średniej stawki obliczonej w ten sposób na podstawie danych  

z uchwał podatkowych obowiązujących na terenie tych gmin w roku 2021. Stawki te obliczone jako 

średnie z tych gmin proponuje się zwaloryzować o wskazany powyżej wskaźnik czyli wskaźnik 

podany w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, wynoszący 3,6% i przyjąć jako 

stawki podatku od nieruchomości na rok 2022. Dziękuję bardzo. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Skarbniku. Tak jak Pan powiedział dzisiaj odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, 

która wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały dotyczącego określenia wysokości 

stawek podatku od  nieruchomości. Proszę Państwa czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję. 

Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XXXVIII/321/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 

października 2021 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została 

podjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu  dzisiejszego porządku obrad.  

 

Punkt 11 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. Podobnie jak w poprzednim projekcie proszę także o zabranie głosu Pana 

Skarbnika Damiana Walczaka.  

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak:  

W przypadku tej uchwały ustalając stawki na 2022 rok z tytułu podatki od  środków transportowych 

stawki obowiązujące na terenie gminy Krobia w 2021 roku proponuje się podwyższyć o wskaźnik 

zawarty w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 15 lipca, to jest  

o wskaźnik 3,6% .Dziękuję bardzo.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa tym projektem uchwały dzisiaj zajmowała się także Komisja 

Budżetu, która wydała pozytywną opinię. W dniu wczorajszym Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy  

wypowiedziała się w sposób pozytywny. Także wydała pozytywną opinię na temat tego projektu.  



Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę.  

W związku z tym zamykam dyskusję i przechodzimy do procesu głosowania. Uchwała  

Nr XXXVIII/322/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 października 2021 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta. Przechodzimy do kolejnego 

punktu dzisiejszego porządku obrad.  

 

Punkt 12 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu. Proszę o zabranie głosu Pana Marcina Krzyżostaniaka, który w dwóch zdaniach 

prosiłbym, żeby powiedział czego dotyczy przedmiotowy projekt.  
 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak:  

Szanowni Państwo. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu. Paragraf 1 ustęp 1 udziela się pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu na rok 

2022 w kwocie 600 000 zł na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej nr powiatowej nr 4941P na odcinku od drogi 

wojewódzkiej 434 w Krobi do miejscowości Chumiętki ”. Źródłem sfinansowania zobowiązania 

będą dochody własne Gminy Krobia. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Uzasadnienie  

do uchwały: na podstawie przepisów ustawy o finansach publicznych i ustawy o samorządzie 

gminnym samorządy mogą sobie udzielać pomocy, w tym pomocy finansowej. Droga powiatowa 

łączy się ze zmodernizowaną drogą wojewódzką numer 434 i stanowi jeden z ważniejszych ciągów 

w gminie Krobia. Wzdłuż wymienionej drogi nie ma miejsca dla ruchu pieszych i rowerzystów, 

którzy muszą korzystać z jezdni a badania natężenia ruchu wykazały, że dobowo przemieszcza się 

nią 470 aut. Stanowi to spore zagrożenie dla mieszkańców, szczególnie dla pensjonariuszy 

znajdującego się w Chumiętkach Domu Pomocy Społecznej. Planowana przebudowa ma duże 

znaczenie w kontekście uchwalonego w roku 2019 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, który przewiduje przeznaczenie terenów pod zabudowę mieszkaniową  

i mieszkaniowo-usługową o powierzchni około 16 hektarów. Inwestycja będzie obejmowała budowę 

ciągu o długości około 600 mb na odcinku od obwodnicy Krobi do Chumiętek o szerokości 2,5 

metra zjazdów i budowę kanalizacji deszczowej. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo Panu Naczelnikowi. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie?  

Nie widzę.  Poinformuję Państwa, że wczoraj podczas posiedzenia Komisji Rady także analizowany 

był ten projekt. Tak samo też wypowiedziała się na temat tego projektu jak w poprzednim punkcie 

Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy, która wydała opinię pozytywną na temat tego projektu. 

Proszę Państwa proponuję żebyśmy przeszli do głosowania.  Uchwała Nr XXXVIII/323/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 27 października 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gostyńskiemu. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 

głosami „za” uchwała została podjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku 

obrad.  

 

Punkt 13 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia na lata 2021 – 2030. O zabranie głosu proszę Pana Skarbnika.  

 

 

 



Skarbnik Gminy Damian Walczak:  

Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Dokonuje się zmiany załącznika nr 1 w wyniku zmiany 

w planie dochodów, wydatków na rok 2021 między innym w  zakresie kwot odchodów i wydatków, 

deficytu, limitów na przedsięwzięcia czy wartości wskaźników, jak również danych uzupełniających.  

Jeśli chodzi o przedsięwzięcia dokonujemy tutaj szeregu zmian. Zmiany te wynikają z konieczności 

dostosowania kwot na przedsięwzięcia do obecnego poziomu budżetu na rok 2021, kontynuacji 

przedsięwzięć. Są również związane z prowadzonymi pracami planistycznymi w zakresie roku 

budżetowego 2022 gdyż nowy dokument w postaci projektu budżetu na rok 2022 i towarzysząca mu 

uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2030 powinna być zgodna  

z uchwała, którą podejmiecie Państwo za chwilę. Jeśli chodzi o te przedsięwzięcie to zmiany są 

dokonywane w zakresie następujących pozycji: projekt realizowany ze wsparciem środków unijnych 

„Nauka poprzez doświadczanie i eksperymentowanie w Lokalnym Centrum Popularyzacji Nauki, 

Edukacji i Innowacji w Krobi”. Mamy te zmiany limitów na lata 2021 i 2022. Projekt „Radosny 

Maluch” również ze wsparciem środków zewnętrznych. Zmiana limitów na lata 2011-2022. 

„Rewitalizacja społeczno - przestrzenna zdegradowanego obszaru Krobia Centrum”.  

Tutaj w zakresie różnych części tego projektu, promocja projektu, mamy również zmiany na ten i na 

przyszły rok. Również przebudowa ulic ciągu komunikacyjnego Szkolnej, Plac Kościuszki, Ogród 

Ludowy i Zwierzyckiego. Projekt już zamknięty ale zmniejszamy wydatki niewykorzystane w tym 

roku, więc limit zmniejszamy w zakresie roku 2021. Największa i najważniejsza zmiana w zakresie 

tej uchwały to projekt również rewitalizacyjny w zakresie Wyspy Kasztelańskiej. Tutaj zwiększamy 

limit wydatków na rok 2022 i 2023 w kwocie około 1 500.000 złotych. Rozstrzygnięcia po 

przetargowe. Modernizacja i konserwacja oświetlenia drogowego. Zwiększamy limit na rok 2022. 

Sporządzanie miejscowych planów zagospodarowania w zakresie limitu na rok 2022 i zmniejszenia 

limitu na rok 2021. Budowa ciągów pieszo-rowerowych na terenie gminy Krobia w zakresie 

rozbudowy drogi wojewódzkiej 434. Mówimy tutaj o ścieżce przy drodze wojewódzkiej Kuczyna-

Krobia, Krobia-Żychlewo. Zmniejszenie limitu na rok 2021 i zwiększenie na rok 2022. 

Modernizowanych obiektów sportowych w gminie. Zmniejszenie limitów na lata 2022-2024. 

Projekty, które będą dotyczyły obiektów sportowych będą miały inne nazewnictwo w przyszłym 

roku. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej. Tutaj trzy projekty, na które 

otrzymaliśmy dofinansowanie w ramach programu, o którym mówiliśmy też wczoraj Państwu na 

komisjach wspólnych. Chcielibyśmy pogrupować w ramach właśnie jednego zadania, gdyż te 

projekty będę dotyczyły termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej. To jest budynek w 

Starej Krobi, budynek przedszkola w Krobi oraz budynek OPS w Krobi. Dlatego zwiększamy limit 

wydatków na rok 2022. Rewitalizacja przestrzeni miejskiej w Krobi - budowa ciągów 

komunikacyjnych ulic: Polnej, Poznańskiej, Targowej oraz łącznika Polnej i Kobylińskiej. 

Zmniejszany limit na rok 2022. Po przetargu mamy tutaj oszczędności i zwróciliśmy część wcześniej 

otrzymanej dotacji zgodnie z zapisami umowy. Rozbudowa ulicy Fabrycznej w ciągu dróg gminnych 

w miejscowości Pudliszki. Zwiększenie limitu na rok 2022. Przebudowa przejścia dla pieszych  

w pasie drogi gminnej ulicy Poznańskiej. Zwiększamy limit na rok 2021. Dalszą część uzasadnienia 

stanowią objaśnienia przyjętych wartości. Chwilę dosłownie przed sesją otrzymaliśmy dzisiaj 

informację o zwiększeniu dotacji na podstawie zarządzenia Wojewody Wielkopolskiego. Dotacji na 

tak zwaną „Wyprawkę szkolną” na realizację programu pomocy uczniom niepełnosprawnym  

w formie dofinansowania zakupu podręczników i innych materiałów edukacyjnych. Jest to kwota 

178 zł, ale w związku z koniecznością wprowadzenia jej i po stronie dochodów i wydatków zmianie 

ulegają poszczególne pozycje Wieloletniej Prognozy Finansowej w zakresie załącznika nr 1. 

Dlatego prosilibyśmy o uwzględnienie tej poprawki do uchwały w sprawie zmiany WPF. Dziękuję 

bardzo.  

 



 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Skarbniku za przedstawienie projektu uchwały oraz autopoprawki. Nad projektem 

oraz nad autopoprawką obradowała w dniu dzisiejszym Komisja Budżetu, która wydała opinię 

pozytywną. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym 

zamykam dyskusję. Proszę Państwa czekają nas dwa głosowania w tym punkcie. W pierwszej 

kolejności będzie to autopoprawka. Autopoprawka do projektu uchwały Nr XXXVII/324/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 27 października 2021 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVIII/234/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2021-2030. Kto z Państwa jest za 

podjęciem tej autopoprawki proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta. Teraz cały projekt uchwały. 

Uchwała Nr XXXVIII/324/2021 Rady Miejskiej w Krobi 27 października 2021 roku w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2021-2030. Kto z Państwa jest 

za podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta. Przechodzimy do następnego 

punktu porządku obrad.  

 

Punkt 14 rozpatrzenie projektu uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2021. Ponownie proszę  

o zabranie głosu Pana Skarbnika Damiana Walczaka.  
 

Skarbnik Gminy Damian Walczak:  

Szanowni Państwo. W załączniku nr 1 w dochodach w dziale 010 zwiększamy środki z tytułu dotacji 

na wypłatę zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego dla producentów. 

Zmniejszamy plan dochodów na zadanie dotyczące łącznika ulicy Polnej oraz przebudowy tych 

dróg, które są nieopodal nas. Środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Po przetargu mamy 

oszczędności dlatego też prawie 1.000.000 zł zwróciliśmy na rachunek Wojewody Wielkopolskiego 

zgodnie z zapisami umowy. Zmniejszamy dochody za trwały zarząd. Zwiększamy z tytułu odpłatnego 

zbycia nieruchomości gminnych. Tutaj mówimy o zamianie nieruchomości pod budowę stadionu 

sportowego w Krobi. Zwiększamy z tytułu dotacji na budowę mieszkań socjalnych w Domachowie. 

Dokonujemy również korekty po analizie wykonania dochodów za 9 miesięcy roku budżetowego. 

Zwiększamy środki na sprawy obywatelskie. Zwiększenie środków  z tytułu środków wpłaconych 

darowizn, z tytułu środków na szkolenia pracowników i z tytułu realizacji projektu „Rozwój  

i integracja systemów informatycznych”.  Projekt, który był realizowany przed dwoma, trzema laty 

dopiero teraz w tym roku budżetowym otrzymaliśmy dofinansowanie na zasadzie refundacji. Mamy 

również zwiększenie na nagrody spisowe, po udanym Spisie Powszechnym korektę dochodów 

podatkowych rozliczanych przez urzędy skarbowe. Zwiększamy subwencję oświatową na 

prowadzenie zajęć wspomagających w szkołach. Zwiększamy środki z tytułu dotacji na program 

„Aktywna tablica”. Wsparcie otrzymaliśmy w zakresie szkoły w Starej Krobi 35.000 zł. 

Dokonujemy również korekty dochodów na zakup podręczników. W dziale 852 i 855, to są działy 

których dochody i wydatki realizowane są przez OPS. Mamy zmiany w zakresie kwot dotacji na 

zadania z zakresu Pomocy Społecznej, rodziny. Informacja o otrzymanym zwiększeniu dotacji na 

wypłatę dodatków dla pracowników socjalnych, zasiłków stałych, program 500 plus, na 

świadczenia rodzinne, na ubezpieczenie zdrowotne dla świadczeniobiorców. Mamy również 

zmniejszenie dochodów w zakresie projektu „Radosny Maluch”. Przenosimy wydatki na rok 2022. 

Również w dziale 853 mamy zmniejszenie dochodów w projekcie „Krobskie Centrum Usług 

Społecznych”. Również przenosimy część dochodów na rok 2022. W dziale 921 zmniejszamy plan 

na projekcie dotyczącym rewitalizacji. Jeśli chodzi o promocję projektu Centrum Bibliotecznego 



Krob_Kult również te dochody w związku z opóźniającymi się procesami wniosków o płatność 

przenosimy na rok 2022.  Dochody zmniejszyliśmy tutaj o 1.215.000 zł. Wydatki zmniejszamy  

o kwotę 815.000 zł, z tą samą końcówką wskutek czego deficyt zwiększy nam się o kwotę 400.000 zł. 

Natomiast dzięki temu, że mamy jeszcze nie wykorzystane kwoty wszystkich wolnych środków ten 

deficyt możemy pokryć właśnie wolnymi środkami bez konieczności zwiększania potrzeb 

pożyczkowych i zwiększania zadłużenia Gminy. A jeśli chodzi właśnie o wydatki to również w dziale 

010 dokonujemy zwiększenia wydatków o zwrot podatku akcyzowego dla producentów rolnych. 

Zmniejszamy 3.000 zł na zakupy związane z Siecią Najciekawszych Wsi. Dokonujemy szeregu  

zmian zmniejszeń w zakresie działu 600 na wydatkach inwestycyjnych. W uzasadnieniu pozwoliłem 

sobie zamieścić  specyfikację. Mówimy tutaj o siedmiu zadaniach inwestycyjnych. Ponadto 

zmniejszamy o kwotę 590.000 na zadaniu realizowanym przy drodze wojewódzkiej 434. Jak 

Państwo wiecie przed chwilą o tym mówiłem przy okazji WPF. Ten limit przenosimy na rok 2022. 

W dziale 700 dokonujemy zmiany klasyfikacji budżetowej oraz zwiększenia środków na zakup 

nieruchomości, zamianę działek  pod przyszły stadion w Krobi. Zmniejszamy wydatki na plany 

zagospodarowania przestrzennego, na utrzymanie grobów, pomnik rozstrzelanych w Krobi. Tutaj 

pewne wydatki, środki własne nie zostały wykorzystane. Dokonujemy zmiany klasyfikacji 

budżetowej zarówno w dziale 750 i dziale 801, 854, 852. Robimy te duże zmiany, o których 

wcześniej już mówiliśmy. Środki mieliśmy w różnego rodzaju rezerwach. Dzisiaj te środki 

uwalniamy i zwiększamy plany wydatków naszych jednostek, jak również Urzędu. Są to skutki 

wzrostu wynagrodzeń, który nastąpił od miesiąca lipca, jak również uzupełnienie niedoborów 

wydatków, które miały miejsce w trakcie roku budżetowego. Oprócz tego dokonujemy również 

zmian w zakresie dotacji z tytułu opieki przedszkolnej dla publicznych i niepublicznych placówek. 

Zamiana projektu „Nauka poprzez doświadczanie i eksperymentowanie”.  W dziale 852 i 855 OPS 

dokonujemy tutaj zmian w związku z otrzymanymi dotacjami, jak również zwiększenia wydatków na 

Domy Pomocy Społecznej, na wynagrodzeniach. Jeśli chodzi głównie o te Domy Pomocy Społecznej 

proszę zwrócić uwagę na dużą kwotę zwiększenia. Również bardzo wysoka kwota odszkodowania  

w budżecie na rok 2022. Jest to związane z dużym poziomem odpłatności ze strony Gminy Krobia  

za mieszkańców naszej gminy, którzy przebywają właśnie w DPS. Zmniejszamy wydatki na projekt 

„Radosny Maluch”. W dziale 853 zwiększamy na realizację zadania dotyczące KCUS. W dziale 900 

zwiększamy środki dotyczące konserwacji oświetlenia ulicznego, na utrzymanie, na zakup mediów  

w budynkach naszej gminy. Również w niektórych działach, rozdziałach i paragrafach dokonujemy 

zmniejszania niewykorzystanych środków. W dziale 921 zwiększamy środku na bieżące zakupy, na 

zakup węgla, na dodatkowe środki na zadanie inwestycyjne w świetlicy w Posadowie. Tam jesteśmy 

zobligowani do zamontowania bezodpływowego zbiornika na ścieki za kwotę około 16.000 zł. 

Wcześniej zabezpieczyliśmy kwotę 20.000 zł. Zwiększamy dotację podmiotową dla Centrum Kultury 

i Biblioteki. Zmniejszamy wydatki na promocji zadania dotyczącego rewitalizacji. W dziale 926 

zmniejszamy środki na wydatku inwestycyjnym dotyczącym budowy boiska treningowego przy ulicy 

Targowej, o którym dużo mówiliśmy. Zadanie to znajdzie się w projekcie budżetu na rok 2022 oraz 

zdejmujemy również niewykorzystane środki w zakresie dokumentacji w Pudliszkach, jak również 

na obiekcie w Chwałkowie. Kolejne załączniki od 3 do 6 są konsekwencją w zakresie zmian 

dochodów i wydatków. I podobnie jak w przypadku WPF tutaj prosimy Państwa o uwzględnienie 

autopoprawki Burmistrza, która jest związana z tym samym elementem, o którym mówiłem czyli 

dodatkowej kwocie 178 zł na tak zwaną Wyprawkę szkolną, po stronie dochodów i po stronie 

wydatków nie zmienia nam się bilans budżetu, deficyt. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo Panu Skarbnikowi. Proszę Państwa, zanim otworzę dyskusję chciałbym 

poinformować, że nad projektem uchwały oraz nad autopoprawką dzisiaj obradowała Komisja 

Budżetu i wydała opinię pozytywną na temat dokumentów. Teraz kto z Państwa chciałby zabrać 

głos, proszę bardzo? Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję. Podobnie jak w poprzednim 



punkcie porządku czekają nas dwa głosowania. W pierwszej kolejności autopoprawka do projektu 

uchwały Nr XXXVIII/325/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 października 2021 roku w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2021. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem 

tej autopoprawki proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” autopoprawka została podjęta. I teraz treść uchwały. 

Uchwała Nr XXXVIII/325/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 października 2021 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2021. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta. Przechodzimy  

do rozpatrzenia następnego punktu. 

 

Punkt 15 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu. Nad projektem obradowała Komisja Budżetu, która dzisiaj wydała opinię 

pozytywną. Tak jak Pan Burmistrz wprowadzając ten projekt do porządku  wspomniał omawialiśmy 

ten projekt na spotkaniu wczorajszym. Pomimo tego prosiłbym o krótką informację na temat 

projektu Pana Naczelnika Adama Sarbinowskiego.  

 

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Adam Sarbinowski:  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Uchwała Rady Miejskiej w Krobi  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. Na podstawie stosownych 

przepisów o finansach publicznych, z budżetu jednostek samorządu terytorialnego może być 

udzielona innym jednostkom samorządu terytorialnego pomoc finansowa w formie dotacji celowej, 

bądź też pomocy rzeczowej. Proponuje się przyznanie Powiatowi Gostyńskiemu pomocy finansowej 

na rok 2022 z budżetu Gminy Krobia w kwocie 2 000 zł celem dofinansowania bieżącego 

utrzymania działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Piaskach, prowadzących działalność  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. W zajęciach prowadzonych 

przez warsztaty uczestniczą osoby z terenu całego powiatu gostyńskiego, w tym również jedna 

osoba z terenu gminy Krobia. Przekazanie pomocy finansowej w wyżej wymienionej kwocie będzie 

formą partycypacji Gminy Krobia w stwarzaniu osobom niepełnosprawnym możliwości 

uczestniczenia w rehabilitacji społecznej i zawodowej. Projekt uchwały przygotowała Pani Patrycja 

Piecuch. Podpisał Burmistrz Krobi Pan Łukasz Kubiak. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panu Naczelnikowi. Proszę Państwa czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

W związku z tym zamykam dyskusję nad projektem. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr 

XXXVIII/326/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 października 2021 roku w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwala została podjęta. Przechodzimy do następnego punktu.  
 

Punkt 16 informacja przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępcę 

burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 

osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. W pierwszej kolejności pozwolę 

sobie przedstawić informację na temat analizy oświadczeń majątkowych radnych. Analiza 

oświadczeń majątkowych radnych złożonych na dzień 31 grudnia 2020 roku. Analizę 

przeprowadziłem w dniu 3 września. Oświadczenia złożono na podstawie artykułu 24h z ustawy  

z dania 8 marca 1990 roku. Stwierdziłem, że wszystkie oświadczenia od Pań i Panów Radnych 

zostały złożone w wymaganym przez ustawę terminie, to jest do 30 kwietnia 2021 roku według stanu 

na dzień 31 grudnia 2020 roku. Przy analizowaniu porównywałem oświadczenia na dzień 31 



grudnia 2020 roku oraz kopię zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym PIT  

z treścią oświadczeń złożonych na dzień 31 grudnia 2019 roku wraz z kopiami zeznań o wysokości 

osiągniętego dochodu w roku podatkowym. Nie stwierdziłem podania w oświadczeniach nieprawdy 

lub zatajenia prawdy. W oświadczeniach określono majątek wspólny małżonków i majątek odrębny. 

W dniu 25 października do kancelarii ogólnej Urzędu Miejskiego w Krobi wpłynęło pismo 

adresowane do mnie jako Przewodniczącego Rady Miejskiej od Naczelnika Urzędu Skarbowego  

w Gostyniu  w sprawie wyników analizy oświadczeń majątkowych. Pozwolę sobie krótko treść 

przytoczyć. Szanowny Panie, zgodnie z dyspozycją artykułu 24h ustęp 12 ustawy o samorządzie 

gminnym przekazuję informację z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez osoby,  

o których mowa w artykule 24h ustęp 1 ustawy. Analizy oświadczeń dokonano zgodnie z treścią 

artykułu 24 h ustęp 7 i 8 ustawy, według stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku. Wpłynęły do naszego 

Urzędu : oświadczenie majątkowe Burmistrza Miasta Krobia, oświadczenie majątkowe 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Krobi, oświadczenia majątkowe radnych Rady Miejskiego w 

Krobi - 13 sztuk, oświadczenia majątkowe pracowników funkcyjnych Urzędu Miejskiego w Krobi - 

16 sztuk. Po analizie oświadczeń majątkowych radnych stwierdzono w sześciu przypadkach 

uchybienia. W pozostałych oświadczeniach majątkowych nie stwierdzono nieprawidłowości. Co do 

szczegółowych uchybień po posiedzeniu dzisiejszej sesji proszę Państwa Radnych o chwilę 

pozostania żeby krótko, już indywidualnie omówić te drobne uchybienia,  

które będzie trzeba zweryfikować w Urzędzie Skarbowym w Gostyniu. Myślę, że na to będzie jeszcze 

czas. Teraz proszę o zabranie głosu Pana Burmistrza w tym samym temacie. 
 

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak:  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Informacja burmistrza Krobi  

o złożonych oświadczeniach majątkowych. Stosownie do przepisów prawa przedmiotowa 

informacja dotyczy oświadczeń majątkowych złożonych do dnia 30 kwietnia bieżącego roku na 

dzień 31 grudnia 2020 roku. Wykaz osób stanowi załącznik, mamy 18 osób, które są zobowiązane 

do złożenia oświadczenia majątkowego i wszystkie te osoby złożyły oświadczenia majątkowe  

w wymaganym ustawowo terminie. Podczas analizy oświadczeń, również poprzez porównanie  

z treścią poprzednio złożonych, sprawdzeniu poddano wszystkie rubryki dokumentów, co do 

spełnienia kryterium staranności, rzetelności i kompletności wypełnienia, nie stwierdziłem 

nieprawidłowości i przedłużone oświadczenia majątkowe oraz kopie zeznań o wysokości 

osiągniętego dochodu za rok 2020 zostały złożone do Urzędu Skarbowego w Gostyniu  

oraz w Lesznie. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jawne informacje zawarte  

w oświadczeniach majątkowych zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej. Szanowni 

Państwo otrzymaliśmy też pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie, który to w piśmie 

stwierdza, że przekazane sprawozdania z analizy dwóch oświadczeń majątkowych złożonych przez 

pracowników urzędu gminy zostały zweryfikowane i Naczelnik nie stwierdził w nich 

nieprawidłowości. Dziękuję bardzo.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo Panie Burmistrzu. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Punkt 17 wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W związku  

z tym zamykam punkt wolne głosy i wnioski. Szanowni Państwo dochodzimy do punktu ostatniego 

dzisiejszego w porządku obrad.  

 

Punkt 18 zakończenie. Na koniec chciałbym podziękować wszystkim osobom, które przygotowały 

dzisiejszą sesję. Chciałbym także jeszcze raz pogratulować Panu Radnemu Krzysztofowi wyboru. 

Dziękuję Państwu oczywiście za podjęte uchwały na dzisiejszej sesji. Zamykam XXXVIII sesję Rady 

Miejskiej w Krobi. Dziękuję bardzo. 


